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M Ě S T O    K U T N Á    H O R A 

Z á p i s 

ze 4. zasedání Zastupitelstva města Kutná Hora, které se konalo 

dne 19. června 2018 od 16:00 hodin 

v Rytířském sále Vlašského dvora 

 

Přítomno: 25 členů zastupitelstva města (viz prezenční listina u originálu zápisu) 

 

Omluveni: Ing. Tomáš Pilc, člen ZM 

                Mgr. Ladislava Krčmářová, členka ZM 

                PhDr. Běla Hejná, členka ZM 16:00 – 16:35 

                MUDr. Bohuslav Procházka, člen ZM 16:00 – 16:40 

                Mgr. Dana Vepřková, členka ZM 16:00 – 17:15 

                Milan Krčík, člen ZM 18:00 – 18:30 

                Václav Veselý, člen ZM 18:30 – 20:50 

                Zdeněk Hadrovský, člen ZM 19:40 – 20:50 

                Mgr. Jakub Obraz, člen ZM 19:50 – 20:50 

 

Za MÚ: tajemník, vedoucí odborů MÚ, ředitelé organizací a obchodních společností města 
 
Program:         I.  Zahájení jednání      

II. Dotazy a připomínky občanů 
III. Zaslané materiály    

1. Materiály kanceláře tajemníka 
1/01 Zápisy osadních výborů 
1/02  Návrh na stanovení počtu zastupitelů ve VO 2018-2022 

 1/03 Návrh na zastupování Města K. Hora na jednání VH MVE PLUS, s.r.o. 
 1/04 Zřízení příspěvkové organizace Města Kutná Hora 

2. Materiály ekonomického odboru  
 2/01 Schvalování účetní závěrky Města Kutná Hora za rok 2017  
 2/02 Závěrečný účet za rok 2017 
 2/03 Návrh na rozpočtové opatření EKO č. 8; 10; 11 
 2/04 Návrh na rozpočtové opatření EKO č. 9 
 2/05 Návrh na rozpočtové opatření EKO 13 - 14 
 2/06 Obecně ZV č. 5/2018 o regulaci provozování hazardních her 
 2/07 Zápis Finančního výboru  

3. Materiály správy majetku 
3/01 Prodej části pozemku v k.ú. Veletov (p. Anders, pí Beringerová) 
3/02   Prodej části pozemku v k.ú. Kutná Hora (p. Nowok) 
3/03 Prodej části pozemku v k.ú. KH (SVJ Fučíkova č.p. 425, 426 KH) 
3/04 Prodej částí pozemku v k.ú. Kutná Hora (pí Jarošová, p. Němeček) 
3/05   Uzavření dodat. ke sml. na prodej poze. v k.ú. Černíny (p. Odehnal) 
3/06 Odkup pozemků v k.ú. Kutná Hora (p. Bouška) 
3/07   Prominutí dluhu (Sparta Kutná Hora, z.s.) 
3/08   Rozpočtové opatření OSM č. 9/18 

4.   Materiál odboru památkové péče, školství a kultury 
 4/01 Monitorovací zpráva UNESCO za rok 2017 

          4/02 Snížení příspěvku z FRM a VPS (p. Dáňa) 
          4/03 Snížení příspěvku z FRM a VPS (manž. Jůnovi) 
          4/04 Rozpočtové opatření OPPŠK č. 12 
          4/05 Uzavření VPS (Římskokatol.farnost – arciděkanství KH) 
          4/06 Uzavření dodatku č.1 k VPS (p. Cón) 
          4/07 Rozpočtové opatření OPPŠK č. 16 
                              4/08        Posouzení budov 

6.      Materiál odboru investic 
 6/50 Změny Zakladatelské listiny společnosti KH TEBIS s.r.o. 
 6/51 Rozpočtové opatření  INV – TO č. 7/18 
 6/52 Darovací smlouva – veřejné osvětlení v ulici K Jakubu (Ing. M. Strnad) 

7.      Materiály odboru sociálních věcí a zdravotnictví 
7/01 Závěry ankety na téma zajištění předškolní péče o děti do 3 let 
7/02 Aktualizace pravidel programu pro poskytování dotací na soc. účely 
7/03 Žádost o finanční podporu – Linka bezpečí, z.s. 
7/04 Informativní zpráva o záměru přesunout kapacitu sociální služby 
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8. Materiál interního auditu 
                             8/01 Návrh změny obecně závazné vyhlášky č. 02/2018 o nočním klidu 
                        15.        Materiály oddělení CRM 
                            15/01         Závěrečný účet ČI 

                            15/02         Závěrečný účet ČDU        
IV. Dotazy a připomínky členů zastupitelstva 

   V. Různé, závěr   
  

      
 

              I.        Zahájení jednání  
Jednání zastupitelstva města zahájil a řídil pan Ing. Josef Viktora, starosta města, který 

zároveň určil ověřovatele zápisu a upozornil všechny přítomné, že z jednání je pořizován 

zvukový i obrazový záznam. Zvukový záznam je i přílohou originálu zápisu 

z jednání ZM, v něm jsou zachyceny všechny diskuse a průběh jednání.  

Upřesnil zároveň zaslaný program – doplnění materiálů, o jejichž zařazení se hlasovalo o 

každém zvlášť.  

Materiál 1/05 – předkládal R.Fedorovič, který uvedl důvody předložení – zejména 

schválení rady o změně velikosti autobusů do centra (Ing. Králik zásadně nesouhlasí 

s dodáváním materiálů na stůl; MUDr. Havlovic se cítí podveden, neboť pokud hrozí 

vážné ekonomické či jiné ztráty, mělo by být svoláno mimořádné jednání ZM) – 

hlasováno - pro 8, proti 8, zdržel se 6 – NEZAŘAZENO 

Materiál 4/08 – předkládala Mgr. Vepřková - hlasováno - pro 14, proti 2, zdržel se 6 –

ZAŘAZENO. 

Materiály 15/01 a 15/02 – předkládal starosta - hlasováno - pro 20, proti 1, zdržel se 1 –

ZAŘAZENO. 

Doplněný program byl schválen většinou hlasů - pro 20, proti 1, zdržel se 1. 

Ověřovateli zápisu byli určeni: Tomáš Gryč 

                                                  PhDr. Iva Pospíšilová  

 

 
                           II.      Dotazy a připomínky občanů 
B. Procházka, člen dopravní komise  

Hovořil o MAD přes město – chybí v autobusech klimatizace, doporučuje toto dodat do 

zadání VŘ na nové autobusy – je to standard PID, kam Kutná Hora již spadá. Občas musí 

autobus čekat kvůli neukázněným řidičům, kteří blokují vozovku (PhDr. Pospíšilová 

uvedla, že MP má již v úkolech na toto dohlížet). 

Ing. V. Kapička, ved. odboru RRÚP 

Na žádost vedení informoval zastupitele o průběhu pořizování nového územního plánu 

města. Dohadovací řízení, kromě MK, je hotovo a nový územní plán by mohl být 

projednán v ZM v I. pololetí 2019 (K. Koubský, ml. –je to první zpráva po 3 letech, 

poděkoval a požádal Ing. Kapičku o některé přehledy) 

  

 

 

                        III.     Zaslané materiály 
1. MATERIÁLY KANCELÁŘE TAJEMNÍKA 

1/01      Zápisy z osadních výborů 

Usnesení č. 108/18 – ZM bere na vědomí                         pro 24, proti 0, zdržel se 0  

a) zápis Osadního výboru Kaňk ze dne 18. 04. 2018 

b) zápis Osadního výboru Neškaredice ze dne 18. 04. 2018 

c) zápisy Osadního výboru Perštejnec ze dne 12. 05. a 01. 06. 2018 

d) zápis Osadního výboru Malín ze dne 26. 04. 2018 

e) zápis Osadního výboru Sedlec ze dne 22. 05. 2018 

f)  rezignaci pana Oldřicha Kociána na funkci předsedy a člena Osadního výboru 

    Perštejnec ke dni 30.6.2018. 

Pan starosta informoval o možných dotacích na kanalizaci v Neškaredicích a Pernštejnci, 

což upřesnil RNDr. Šanc v souvislosti s vodovodem do Neškaredic. 
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M. Hlavatý poukázal na problematiku překopů od VHS – tento problém není úspěšně 

řešen a požádal TO INV, aby tvrdě požadovalo dokonalé opravy překopů. 

1/02      Stanovení počtu zastupitelů pro VO 2018-2022 

Usnesení č. 109/18 – ZM stanoví                                      pro 24, proti 0, zdržel se 0 

v souladu s ustanovením §§ 67 a 68 zákona číslo 128/2000 Sb. o obcích, ve znění 

pozdějších předpisů, počet členů Zastupitelstva města Kutná Hora pro volební období 

2018 - 2022 v počtu 27 členů. 

1/03      Zastupování Města K. Hora na VH obchodní společnosti 

Usnesení č. 110/18 – ZM pověřuje                                   pro 20, proti 0, zdržel se 4  

pana RNDr. Ivo Šance, CSc., člena rady města (v případě jeho nepřítomnosti  pana Karla 

Koubského, místostarostu), v souladu s § 84, odst. 2, písm. g) zákona č. 128/2000 Sb., 

o obcích ve znění pozdějších předpisů, zastupováním Města Kutná Hora na Valné 

hromadě společnosti MVE PLUS, s.r.o. konané v červnu roku 2018. 

1/04      Zřízení příspěvkové organizace Města Kutná Hora 

Usnesení č. 111/18 – ZM schvaluje                                   pro 14, proti 1, zdržel se 7  

a) zřízení příspěvkové organizace města Kutná Hora „Průvodcovská služba Kutná Hora 

příspěvková organizace“.  

b) zřizovací listinu nové příspěvkové organizace „Průvodcovská služba Kutná Hora 

příspěvková organizace“,   

c) předložený návrh na rozpočtové opatření EKO č. 12 – kterým dojde k zapojení dosud 

vybraných sankčních plateb ve výši 520 000 Kč na pokrytí provozního příspěvku nově 

vzniklé příspěvkové organizace Města Kutné Hory „Průvodcovská služba Kutná Hora 

příspěvková organizace“ dle důvodové zprávy a rozpočtu. 

M. Krčík doporučil odložení tohoto materiálu vzhledem k probíhajícímu soudnímu sporu 

s Ing. Vopálkovou. 

M. Hlavatý poukázal na nízké platy v organizaci – pokud nebudou pracovníci adekvátně 

odměňováni, pak město nebude mít dobré pracovníky – zamyslet se nad tím při tvorbě 

příštího rozpočtu. Podal i návrh na doplnění dalšího bodu usnesení – ukládá RM předložit 

ZM návrh na zvýšení nákladů na mzdy o navýšení mzdových prostředků o 10% od 

1.10.2018 - hlasováno - pro 13, proti 1, zdržel se 10 – NEPŘIJATO. 

Bc. Starý – ztráty společnosti jsou podhodnocené – jak dlouho bude s.r.o. fungovat. 

RNDr. Šanc – ohodnocení pracovníků se mu též nelíbí, ale nyní začíná revitalizace a nikdo 

neví, jak bude provoz fungovat – počkal by po revitalizaci. 

PhDr. Pospíšilová upozornila, že pracovníci mají tabulkové platy, lze navýšit osobním 

ohodnocením. Pokud jsou dotováni od ÚP, nemá to vliv na výši jejich platů. 

Dotazy zodpověděl a problematiku vysvětlil pan místostarosta K. Koubský, st. 

 

 2. MATERIÁLY EKONOMICKÉHO ODBORU       

2/01      Účetní závěrka za rok 2017 

Usnesení č. 112/18 – ZM schvaluje                                   pro 23, proti 0, zdržel se 1  

účetní závěrku Města Kutná Hora za rok 2017. 

RNDr. Šanc postrádá stanovisko finančního výboru k této zprávě (R. Fedorovič – FV 

nezaujal stanovisko). 

2/02      Závěrečný účet za rok 2017 

Usnesení č. 113/18 – ZM I. souhlasí                                 pro 22, proti 0, zdržel se 1  

s celoročním hospodařením Města Kutná Hora za rok 2017, a to bez výhrad 

II. bere na vědomí 

informace o výsledcích hospodaření za rok 2017 městem zřízených obchodních 

společností, které jsou součástí závěrečného účtu a příspěvkových organizací, jejichž 

účetní závěrku a vypořádání hospodářského výsledku schvaluje Rada města. 

K. Koubský, ml. uvedl, že FV se zprávou zabýval včetně hospodaření společností a 

organizací města.  

2/03      Rozpočtové opatření EKO č. 8, 10 a 11 

Usnesení č. 114/18 – ZM schvaluje                                   pro 20, proti 0, zdržel se 4  

a)   předložený návrh na rozpočtové opatření EKO č. 8 – kterým dochází k přesunu 

finančních prostředků z Rozpočtové rezervy na zpracování Generelu dopravy města 

Kutná Hora ve výši 1 000 000 Kč dle důvodové zprávy č. 1. 
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b)   předložený návrh na rozpočtové opatření EKO č. 10 – kterým dochází k 

rozpočtovému pokrytí předfinancování akce „Revitalizace Sankturinovského domu v 

Kutné Hoře“ v odhadnuté výši 1 000 000 Kč a to z rozpočtové rezervy dle důvodové 

zprávy č. 2. 

c)   předložený návrh na rozpočtové opatření EKO č. 11 – kterým dochází k 

rozpočtovému pokrytí předfinancování akce „Snížení energetické náročnosti 

panelového domu Benešova 632-638, Kutná Hora“ v celkové výši 14 387 087 Kč a to 

z rozpočtové rezervy ve výši 7 785 775 Kč a z kontokorentního úvěru ve výši 

6 601 312 Kč dle důvodové zprávy č. 3. 

Bc. Starý doporučil hlasovat o jednotlivých bodech samostatně – v pracovní skupině na 

dopravu by měli být profesionálové, a jak dlouho bude trvat vypracování generelu (K.  

Koubský, ml. – vše bylo jasně řečeno na minulém jednání – je zadávací dokumentace a 

bude otevřené VŘ – pozval všechny, kdo mají zájem na účast v pracovní skupině – přijal 

pan Fedorovič) - hlasováno - pro 11, proti 3, zdržel se 10 – NEPŘIJATO. 

2/04     Rozpočtové opatření EKO č. 9 

Usnesení č. 115/18 – ZM schvaluje                                   pro 22, proti 0, zdržel se 2  

1.  předložený návrh na rozpočtové opatření EKO č. 9 – kterým dochází 

a)  ke změně finančního krytí akce: „Rekonstrukce objektu bývalé ZŠ J. A. Komenského v 

Kutné Hoře“ v roce 2018. Knihovně Kutná Hora bude v roce 2018 poskytnuta dotace 

v celkové výši 3 392 700 Kč z rozpočtové rezervy 

b)  částka 2 621 467,67 Kč bude započtena proti příjmu z prodeje projektové  

dokumentace na uvedenou akci dle důvodové zprávy 

2.  předložený návrh veřejnoprávní smlouvy na poskytnutí dotace pro Městskou knihovnu 

Kutná Hora, Husova 145/14, 284 01 Kutná Hora na financování spoluúčasti projektu 

„Rekonstrukce objektu bývalé ZŠ J. A. Komenského v Kutné Hoře“. 

2/05      Rozpočtové opatření EKO č. 13 a 14 

Usnesení č. 116/18 – ZM schvaluje                                   pro 25, proti 0, zdržel se 0  

1. předložený návrh na rozpočtové opatření EKO č. 13 – navýšení příjmů a výdajů na 

základě daňového přiznání za rok 2017. Položka „Daně z příjmů právnických osob za 

obec“ ve výši 13 880 640 Kč dle důvodové zprávy č. 1. 

2. předložený návrh na rozpočtové opatření EKO č. 14 – navýšení příjmů z důvodu 

skutečně přijatých sankčních plateb ve výši 1 363 826,28 Kč a současně dojde k 

navýšení Rozpočtové rezervy dle důvodové zprávy č. 2. 

2/06      Obecně závazná vyhláška č. 5/2018 

Usnesení č. 117/18 – ZM ukládá                                       pro 22, proti 2, zdržel se 0  

Ekonomickému odboru MÚ Kutná Hora 

Vypracovat návrh obecně závazné vyhlášky dle varianty č. 3. 

T. Gryč – nesouhlasí s navrženou variantou č. 3, bude hlasovat pro variantu č. 1 a doufá, 

že se lékaři a učitelé připojí. Posléze doporučil, aby bylo o každém bodu hlasováno zvlášť. 

R. Fedorovič upozornil, že v předloženém návrhu OZV nejsou správně specifikovány 

časové úseky a je tedy třeba tento nedostatek napravit. 

K. Koubský, ml. pochválil kvalitní materiál České komory loterijního průmyslu, obává se, 

že zákaz by neprošel, protože 14 zastupitelů pro tento návrh není. Je rád, že jsou ochotni 

se shodnout na variantě 3. 

Ing. Šorčík – úplný zákaz je nesmysl a upozornil, že i varianta č. 3 musí být podložena 

jasnými doklady, proč se k ní přistupuje – toto vyžaduje MV – důvod vydání vyhlášky a 

proč je omezení jen na herny. 

Do dlouhé diskuse se zapojila ještě řada zastupitelů povětšině podporujících variantu č.3. 

M. Hlavatý uvedl, že vzhledem k nejasnostem nelze přijmout vyhlášku a doporučil 

protinávrh – uložit EKO na příště návrh vyhlášky připravit dle varianty č. 3. 

Bylo hlasováno o jednotlivých navržených variantách: 

Varianta č. 1 - hlasováno - pro 7, proti 13, zdržel se 5 – NEPŘIJATO 

Varianta č. 2 - hlasováno - pro 8, proti 12, zdržel se 5 – NEPŘIJATO 

Varianty č. 3 - hlasováno - pro 21, proti 3, zdržel se 1 – PŘIJATO. 

Na závěr bylo hlasováno o protinávrhu pana Hlavatého a přijato usnesení. 
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2/07      Zápis z finančního výboru ZM 

Usnesení č. 118/18 – ZM bere na vědomí                         pro 24, proti 0, zdržel se 0  

zápis Finančního výboru ze dne 11.6.2018. 

 

3. MATERIÁLY ODBORU SPRÁVY MAJETKU 

3/01      Prodej části pozemku ve Veletově (p. Anders, pí Beringerová) 

Usnesení č. 119/18 – ZM neschvaluje                               pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

prodej části pozemku p.č. 741 o výměře cca 543 m2 v k.ú. Veletov panu Janu Andersovi, 

110 00 Praha 10 a paní Michaele Beringerové,  101 00 Praha 10.   

3/02      Prodej části pozemku v K.Hoře (p. Nowok) 

Usnesení č. 120/18 – ZM neschvaluje                               pro 21, proti 0, zdržel se 3                    

  prodej části pozemku p.č. 3943/1 o výměře cca 83 m2 v k.ú. Kutná Hora panu Zbyňku 

Nowokovi, 120 00 Praha 2. 

  3/03      Prodej části pozemku v K. Hoře (SVJ Fučíkova 425,426) 

Usnesení č. 121/18 – ZM neschvaluje                              pro 21, proti 0, zdržel se 3                    

prodej části pozemku p.č. 267/3 o výměře cca 223 m2 v k.ú. Kutná Hora Společenství 

vlastníků jednotek Fučíkova č.p. 425, 426 Kutná Hora, IČO 03896781, se sídlem 

Fučíkova 425, Kutná Hora.   

3/04      Prodej částí pozemku v K. Hoře (pí Jarošová, p. Němeček) 

Usnesení č. 122/18 – ZM I. ruší                                      pro 14, proti 0, zdržel se 10                    

své usnesení č. 140/15 ze dne 30.6. 2015. 

II. neschvaluje 

prodej části pozemku p.č. 3688/1 o výměře 587 m2 (dle geometrického plánu č. 003799-

25/2017 pozemek p.č. 3688/19) v k.ú. Kutná Hora panu Mgr. Jiřímu Němečkovi, Kutná 

Hora a části pozemku p.č. 3688/1 o výměře 292 m2 (dle geometrického plánu č. 

003799-25/2017 pozemek p.č. 3688/20) v k.ú. Kutná Hora paní Evě Jarošové, Kutná 

Hora. 

Ing. Šorčík navrhl hlasovat o variantě č. 2 vzhledem k tomu, že dříve nevedl pod 

pozemkem horkovod a jeden ze žadatelů si zaplotil cizí pozemek – žadatelé si mohou 

pozemek pronajmout. Návrh podpořil i K. Koubský, ml. 

3/05      Dodatek ke kupní smlouvě (p. Odehnal) 

Usnesení č. 123/18 – ZM schvaluje                                   pro 22, proti 1, zdržel se 1                    

uzavření předloženého Dodatku č. 1 ke Kupní smlouvě č. 12/2013 na prodej pozemku 

p.č. 418/8 v k.ú. Černíny ze dne 19.3. 2013 mezi Městem Kutná Hora jako prodávajícím 

a panem Janem Odehnalem, 284 03 Kutná Hora 3 jako kupujícím týkajícího se 

prodloužení lhůty stanovené ke kolaudaci stavby chaty na pozemku p.č. 418/8 v k.ú. 

Černíny, a to nejpozději do 2 let od data podpisu dodatku. 

3/06      Odkup pozemků v K. Hoře (p. Bouška) 

Usnesení č. 124/18 – ZM schvaluje                                  pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

odkoupení pozemků p.č. 4263/1 o výměře 121 m2, p.č. 4263/3 o výměře 55 m2, p.č. 

4263/4 o výměře 108 m2 a p.č. 4263/5 o výměře 209 m2, vše v k.ú. Kutná Hora, včetně 

všech součástí a příslušenství, do vlastnictví Města Kutná Hora od pana Antonína Boušky,  

281 23 Starý Kolín za celkovou kupní cenu ve výši 13.800,- Kč. 

3/07      Prominutí dluhu (Sparta K.Hora, z.s.) 

Usnesení č. 125/18 – ZM souhlasí                                     pro 14, proti 2, zdržel se 9                    

s prominutím dluhu ve výši 134 767,15 Kč spolku Sparta Kutná Hora, z.s., IČO: 

70827427, se sídlem U Lorce 57, 284 01 Kutná Hora. 

Vystoupil pan K.Knap ze spolku Sparta Kutná Hora a vysvětlil, proč žádají o prominutí 

dluhu. Zároveň hovořil o plánech spolku (promítnut dokument s návrhem na revitalizaci 

hřiště Lorec) a snaze zlepšit prostředí nejen pro hráče, ale i pro diváky. Byl zřízen i účet, 

na který mohou lidé posílat příspěvky na revitalizaci. 

K. Koubský, ml. upozornil na negativní vyjádření Mgr. Bezoušky a doporučil materiál 

stáhnout a pozvat ho na příště k vysvětlení (Mgr. Šorčíková uvedla, že usnesení lze 

přijmout tak, jak je navrženo, není to protiprávní, jde jen o jiný náhled právníka). 

3/08      Rozpočtové opatření OSM č. 9/18 

Usnesení č. 126/18 – ZM schvaluje                                   pro 23, proti 0, zdržel se 1                    
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předložený návrh na rozpočtové opatření OSM č. 9/18, kterým dochází k vytvoření nové 

rozpočtové příjmové položky lesní porosty – pojistné plnění ve výši 990.000,-- Kč s tím, 

že ve stejné výši dojde k navýšení výdajů – zřízení nové investiční položky Dopravní 

hřiště – Dominik (500.000,-- Kč) a navýšení výdajových položek nebytové prostory-

opravy (250.000,-- Kč), společné prostory-opravy (50.000,-- Kč), hala Klimeška – 

DrDHM (90.000,--Kč) a položky hala Klimeška – materiál (100.000,--Kč). 

Vysvětlil pan starosta a zároveň odpověděl Bc. Starému na dotaz ohledně zbytku financí 

na dětské dopravní hřiště u DDM Dominik (500.000 Kč bude dar od Foxconnu). 

 

4. MATERIÁLY ODBORU PAMÁTKOVÉ PÉČE, ŠKOLSTVÍ A KULTURY 

4/01      Roční monitorovací zpráva – statek na seznamu UNESCO 

Usnesení č. 127/18 – ZM souhlasí                                     pro 23, proti 0, zdržel se 0                    

se zněním roční monitorovací zprávy o statku zapsaném na Seznamu světového 

kulturního a přírodního dědictví UNESCO za rok 2017. 

Bc. Starý uvedl, že je ve spojení s Mgr. Seifertem i Ing. Mrázkem, přečetl úryvek ze 

zprávy s tím, že Kutnohořané vidí situaci jinak – je zde spousta prázdných obchodů, u 

Lidky bude výstavba 4podlažních domů, což už není v HJ. 

K. Koubský, ml. – v novém ÚP se počítá, že nebude výstavba vyšší, než 3 patra – měla 

by být lepší komunikace mezi odbory MÚ. Upozornil, že je třeba chránit i pohledy na 

město a střešní krajinu HJ (Mgr. Seifert uvedl, že ochranné pásmo je zde 700 ha, což 

nemá žádné město a město se někam rozvíjet musí). 

RNDr. Šanc – měl by zvítězit zdravý rozum a patriotismus, ale za prázdné obchody určitě 

NPÚ nemůže. 

4/02      Snížení příspěvku z FRM  

Usnesení č. 128/18 – ZM souhlasí                                     pro 23, proti 0, zdržel se 1                    

a) se snížením odsouhlaseného příspěvku z Fondu regenerace města Kutné Hory na rok 

2018 na obnovu domu č.p. 104 – 105 Husova ulice v Kutné Hoře, a to z odsouhlasených 

50 000,- Kč na 36 000,- Kč dle důvodové zprávy a) 

b) s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2018 s panem Tomášem Dáňou, 284 01 Kutná Hora na částku 36 

000,- Kč dle důvodové zprávy b) 

4/03      Snížení příspěvku z FRM 

Usnesení č. 129/18 – ZM souhlasí                                     pro 23, proti 0, zdržel se 1                    

a) se snížením odsouhlaseného příspěvku z Fondu regenerace města Kutné Hory na rok 

2018 na obnovu domu č.p. 518 Havlíčkovo náměstí v Kutné Hoře, a to 

z odsouhlasených 50 000,- Kč na 44 500,- Kč dle důvodové zprávy a). 

b) s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace 

města Kutné Hory na rok 2018 s manželi Petrem a Kateřinou Jůnovými, 284 01 

Kutná Hora na částku 44 500,- Kč dle důvodové zprávy b). 

4/04      Rozpočtové opatření OPPŠK č. 12 

Usnesení č. 130/18 – ZM schvaluje                                   pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

předložený návrh na rozpočtové opatření OPPŠK č. 12 – navýšení příjmové části rozpočtu 

Města Kutná Hora o odvod z investičního fondu příspěvkové organizace Školní jídelny 

Kutná Hora, Jana Palacha 166, Kutná Hora ve výši 360 000,00 Kč a současně schvaluje 

poskytnutí investičního příspěvku pro PO Základní škola Jana Palacha v Kutné Hoře, Jana 

Palacha 166, Kutná Hora na rekonstrukci sociálního zařízení v pavilonu školní jídelny 

Základní školy Jana Palacha v Kutné Hoře ve výši 360 000,- Kč dle důvodové zprávy.  

4/05      VPS – příspěvek z FRM na rok 2018 

Usnesení č. 131/18 – ZM souhlasí                                     pro 23, proti 0, zdržel se 1                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2018 s Římskokatolickou farností, arciděkanstvím Kutná Hora, se 

sídlem Jakubská ulice 1, 284 01 Kutná Hora na částku ve výši 200 000,- Kč dle důvodové 

zprávy. 

4/06      Dodatek k VPS – příspěvek z FRM na rok 2018 

Usnesení č. 132/18 – ZM souhlasí                                     pro 24, proti 0, zdržel se 0                    
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s uzavřením dodatku č. 1 k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí příspěvku z Fondu 

regenerace města Kutné Hory na rok 2018 s panem Marianem Cónem, 811 09 Bratislava 

– Staré Město, Slovensko na částku ve výši 50 000,- Kč dle důvodové zprávy. 

4/07      Úhrada ztráty GFJ za rok 2017 

Usnesení č. 133/18 – ZM schvaluje                                   pro 21, proti 0, zdržel se 3                    

předložený návrh na rozpočtové opatření OPPŠK č. 16 řešící úhradu ztráty zřízené 

příspěvkové organizace GFJ ve výši 50 673,72 Kč dle důvodové zprávy. 

4/08      Posouzení budov – MŠ Benešova 7 a Zelenkova vila 

MATERIÁL STAŽENÝ – ZM souhlasí/nesouhlasí                                    

a) s posouzením budovy MŠ Benešova 7 (Adlerka) a Zelenkovy vily z hlediska jejich 

technického stavu    

b) se zpracováním architektonické studie celého prostoru Zelenkovy vily tak, aby 

prostory mohly být využívány dětmi MŠ, případně ZŠ – družina jedna třída.  

c) se zapsáním Zelenkovy vily na seznam kulturních památek ČR. 

Dlouhá a emotivní diskuse se rozpoutala nad tímto návrhem, který okomentovala 

předkladatelka Mgr. Vepřková s tím, že stáhla bod c) navrženého usnesení. Diskuse o 

tom, zda využít budovu Zelenkovy vily pro děti či seniory v návaznosti na ankety OSVZ, 

potřebnost či demografický vývoj. V závěru Mgr. Vepřková svůj návrh stáhla s tím, že na 

něm bude dále pracovat s vedoucí odboru majetkového. PhDr. Hejná, která doporučovala 

přehodnocení a využití Zelenkovy vily pro seniory (denní centrum pro seniory v K. Hoře 

není) na závěr požádala o předložení informací a doporučení vzhledem ke strategickému 

plánu města (tajemník slíbil, že informace ohledně strategie města dostanou všichni 

zastupitelé v září). 

 

6. MATERIÁLY ODBORU INVESTIC 

6/50    Změna zakladatelské listiny – KH TEBIS s.r.o.      pro 17, proti 0, zdržel se 5 

MATERIÁL STAŽENÝ – ZM I. souhlasí                          

s realizací níže uvedených změn v Zakladatelské listině společnosti 

- doplnění předmětu podnikání o „výrobu elektřiny, výrobu tepelné energie a 

rozvod tepelné energie“ 

- vymazání jména „Karla Koubského“ 

II. pověřuje 

starostu města udělením plné moci advokátní kanceláři Kruták§Partners, se sídlem 

Revoluční 724/7, Staré Město, 110 00 Praha 1, k provedení výše uvedených změn 

v zakladatelské listině a k přijetí příslušného rozhodnutí o změně obsahu zakladatelské 

listiny ve formě notářského zápisu. 

R. Fedorovič měl dotaz, zda se musí o stažení hlasovat, když pan starosta přistoupil 

k hlasování o stažení materiálu. 

6/51    Rozpočtové opatření INV-TO č. 7/18 

Usnesení č. 134/18 – ZM schvaluje                                   pro 22, proti 0, zdržel se 0 

předložený návrh INV – TO č. 7/18, kterým dochází k vytvoření nové příjmové rozpočtové 

položky Ostatní záležitosti v dopravě ve výši 11.700,--Kč a zároveň k navýšení výdajové 

rozpočtové položky Ostatní záležitosti v dopravě ve výši 11.500,--Kč dle důvodové zprávy. 

M. Hlavatý měl dotaz, kdo nařídil, aby se při úklidu na sídlištích auta neodtahovala (pan 

starosta slíbil písemnou odpověď). 

6/52    Darovací smlouva – VO ulice K Jakubu 

Usnesení č. 135/18 – ZM souhlasí                                     pro 21, proti 0, zdržel se 1 

s uzavřením předložené Darovací smlouvy řešící převod stavby veřejného osvětlení v ulici 

K Jakubu, Kutná Hora - Karlov. 

Bc. Starý se informoval, zda toto VO splňuje dané normy a je kompatibilní (ano). 

 

7. MATERIÁLY ODBORU SOCIÁLNÍCH VĚCÍ A ZDRAVOTNICTVÍ 

7/01    Závěr ankety – předškolní péče  

Usnesení č. 136/18 – ZM bere na vědomí                         pro 22, proti 0, zdržel se 0 

závěry ankety na téma zajištění předškolní péče o děti do 3 let v Kutné Hoře uvedené 

v důvodové zprávě. 

7/02    Aktualizace Pravidel pro poskytování dotací na soc. účely 
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Usnesení č. 137/18 – ZM schvaluje                                   pro 21, proti 0, zdržel se 1 

aktualizaci Pravidel programu pro poskytování dotací z rozpočtu Města Kutná Hora na 

sociální účely pro roky 2018 – 2020. 

Vysvětlil Bc. Šlesingr, vedoucí odboru SVZ s tím, že úzce spolupracuje s odd. IT, aby 

v roce 2020 byla aplikace použitelná pro žadatele. 

7/03    Žádost o finanční podporu – Linka bezpečí, z.s. 

Usnesení č. 138/18 – ZM nesouhlasí                                 pro 20, proti 0, zdržel se 2 

s poskytnutím finanční podpory ve výši 35.000,- Kč organizaci Linka bezpečí, z. s. na 

poskytování registrované sociální služby, telefonická krizová pomoc. 

Vysvětlil Bc. Šlesingr, vedoucí odboru SVZ – mají i jiné možnosti, jak v rámci dotačního 

programu prostředky získat – toto podpořila i Mgr. Vepřková a Mgr. Válková. 

7/04    Informativní zpráva – přesun kapacity sociální služby  

Usnesení č. 139/18 – ZM nesouhlasí                                 pro 18, proti 1, zdržel se 3 

s pronájmem nebytových prostor v budově čp. 145, ul. Jana Palacha, Kutná Hora 

organizaci Dítě a kůň - sdružení pro hippoterapii, z.s. 

Také k tomuto bodu se rozpoutala dlouhá diskuse, do které se zapojila řada zastupitelů a 

jejich dotazy zodpovídal Bc. Šlesingr. V průběhu diskuse se téma přesunu sociální služby 

změnilo spíše na téma využití budovy bývalé družiny ZŠ Jana Palacha a vyvrcholilo 

protinávrhem K. Koubského, ml. nesouhlasit s pronájmem tohoto objektu, který byl 

přijat. 

 

8. MATERIÁLY ÚTVARU INTERNÍHO AUDITU 

8/01    Návrh OZV Města Kutná Hora č. 04/18  

Usnesení č. 140/18 – ZM schvaluje                                   pro 17, proti 1, zdržel se 4 

předloženou Obecně závaznou vyhlášku Města Kutná Hora č. 04/2018, kterou se mění 

Obecně závazná vyhláška č. 02/2018, o nočním klidu. 

Diskuse Ing. Šorčíka zda je nutné povolovat výjimky (vysvětlil Ing. Tvrdík – MV to 

vyžaduje),  a T. Gryče zda je možné měřit hluk na akcích (PhDr. Pospíšilová – to může 

jen OHS), apod. vyústila v hlasování o předloženém návrhu.  

 

15. MATERIÁLY ODDĚLENÍ CESTOVNÍHO RUCHU A MARKETINGU 

15/01    Závěrečný účet za rok 2017 – Česká inspirace  

Usnesení č. 141/18 – ZM bere na vědomí                         pro 19, proti 0, zdržel se 3 

a)   Závěrečný účet dobrovolného svazku obcí Česká inspirace za rok 2017. 

b)   Zprávu o výsledcích přezkoumání hospodaření sdružení Česká inspirace za rok 2017. 

M. Hlavatý vznesl otázku, co se přesně za uvedenou částku 949.000,- koupilo. Pan 

starosta uvedl několik příkladů a zdůraznil, že vše je pro propagaci města a pro podporu 

kulturního dění v Kutné Hoře. K. Koubský, st. zdůraznil, že Česká inspirace podléhá 

pravidelnému přezkoumání a auditu. RNDr. Šanc doporučil, aby si pan M. Hlavatý 

informace vyžádal dodatečně. 

15/02    Závěrečný účet za rok 2017 – České dědictví UNESCO  

Usnesení č. 142/18 – ZM bere na vědomí                         pro 19, proti 0, zdržel se 3 

a)   Závěrečný účet dobrovolného svazku obcí ČD UNESCO za rok 2017. 

b)  Zprávu o výsledcích přezkoumání hospodaření sdružení ČD UNESCO za rok 2017. 

 

 

V. Dotazy a připomínky zastupitelů města 
Bc. Martin Starý  

Písemně předložené dotazy se týkaly: 

- pracovní skupiny, která měla zhodnotit aktuální stav budovy Lorec a sdělit své názory. - 

- druhá otázka byla směřována na odbor investic, jak je to s odkupem pozemků u obou 

nádraží Kutná Hora (Ing. Josef Viktora sdělil současný stav sepsání smlouvy se SŽDC, 

která byla odložena z důvodu neuvedení ceny s DPH. Pevně doufá, že vše se do konce 

tohoto roku stihne a smlouva bude podepsána včas). 

- cyklostezka vedoucí podél Vrchlice – jaký je stav (Ing. Janál uvedl, že dotace bude 

získána a počátek realizace se bude odvíjet od termínu realizace chodníku Sedlec-Kaňk) 

- kasárna – jaký je stav v obsazenosti – bude využito PČR? 
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- zápočet na realizaci komunikace Kremnická (dům na nám. Pirknerovo) 

PhDr. Monika Válková  

veřejně poděkovala panu Bc. Šlesingrovi za jeho příkladnou spolupráci. 

Mgr. Dana Vepřková  

přemnožení potkanů na sídlišti v ul. Masarykova, Puškinská a předpokládá, že i na sídlišti 

Šipší. Je možná plošná deratizace? (Ing. Josef Viktora - technické oddělení vše 

potřebné zařídí. Ing. Ladislav Šorčík doplnil k tomuto tématu informaci o výskytu 

potkanů i v kanalizaci na Žižkově.  

Ing. Ladislav Šorčík 

- jsme připraveni na opravu KD Lorec?  

- kdo rozhodl o technickém řešení úvozové cesty na Kaňk? 

- jaký je stav legalizace asfaltové silnice k rozhledně? 

PhDr. Běla Hejná 

je v rozvojových plánech města pamatováno na navýšení kapacity parkovacích míst 

včetně parkovacího domu (starosta konstatoval nezájem občanů o placené parkovací 

místo).  

 

 

 

                    VI.       Různé, závěr 
Ing. Josef Viktora 

Informoval o došlém dopise OSV Malín s žádostí o projednání dopravní obslužnosti po 

ukončení stavby nového nadjezdu. Sdělil, že věc se stále projednává a odbor dopravy 

připraví návrh k dopravní obslužnosti. Pan R. Fedorovič upozornil na blížící se zářijový 

termín možného otevření nadjezdu.  

 

Pan starosta Ing. Josef Viktora ukončil zasedání zastupitelstva v 20:50 hod. 

Z jednání ZM je pořízen videozáznam a zvukový záznam včetně přehledů o 

hlasování k jednotlivým usnesením, je uložen v kanceláři tajemníka u originálu 

zápisu. Přijatá usnesení, zápis z jednání a záznam o hlasování jsou zveřejněny i 

na webových stránkách samosprávy. 

 

 

 

 

O v ě ř o v a t e l é    z á p i s u 

 

 

 

 

Tomáš Gryč, člen ZM                                                  PhDr. Iva Pospíšilová., členka ZM 

 

 

 

 

 

Ing. Josef Viktora, starosta                                          Karel Koubský, st., místostarosta 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Eva Hnátková 

             Stanislava Sovová, DiS. 


